

#### Amendment 004 - Questions and Answers

a) Q: Is Environment Canada already working with parties on a project which could be considered a precursor to this one?

A: No

b) Q: What aspects of this project is EC willing to forego in order to meet the \$50,000 budget constraint? Options could include: working with only one of the three species, working in only part of Canada, and/or working with a subset of the data identified in Statement of Work, working to achieve only some of Tasks 1,2,3 and 4 in the Statement of Work.

A: At this time, Environment Canada is not considering limiting any of the work involved with the contract as it is written.

#### Modification 004 – questions et réponses

a) Q : Environnement Canada (EC) travaille-t-il déjà avec les parties à un projet qui pourrait être considéré comme un précurseur de celui-ci?

R : Non.

b) Q : Quels sont les aspects de ce projet auxquels EC est prêt à renoncer afin de respecter la limite budgétaire de 50 000 \$? Les options pourraient comprendre les suivantes : travailler avec seulement une des trois espèces, travailler seulement dans une partie du Canada ou travailler avec un sous-ensemble des données précisées dans l'Énoncé des travaux et s'efforcer à réaliser les tâches 1, 2, 3 et 4 de l'Énoncé des travaux en partie seulement.

R : À l'heure actuelle, Environnement Canada n'envisage pas de restreindre les travaux concernés par le contrat tel qu'il est écrit.